

TEL. (705) 563-2375
FAX. (705) 563-2093

Le Centre Laitier du Nord



P.O. BOX 546

Dairy Centre of the North

Temporary Action Committee Grocery Co-operative in Earlton Call for Committee Members

Main Function: Determine the viability of a cooperative model for a grocery store in Earlton.

Responsibilities - Participants of the twelve-person Action Committee will meet to organize a feasibility and market study to ultimately set out the business model for the Co-operative and determine the next steps.

This is a volunteer position, without remuneration and it is expected the committee will meet bi-weekly for a term of approximately one year.

Due to the overwhelming response, interested persons may submit a resume with a cover letter, to the undersigned by August 7, 2018 by mail or e-mail.

It is recommended the cover letter explain your motivation and interest in the activities of the committee. Please send the required documents to the following address:

Conseil de la coopération de l'Ontario

E-Mail : earlton@cco.coop
10, Elm Street, Office 604
Sudbury, ON P3C 1S8

An impartial selection process will be conducted by the Conseil de la coopération de l'Ontario and we thank all those who apply however, only applicants selected for a phone interview will be contacted.

Please note, we appreciate all interest and such an initiative will require many volunteers. There may be other opportunities to become involved in this initiative as the project evolves.

For more information, please contact us by E-Mail at earlton@cco.coop or by phone at 705-560-1121 ext. 102.

Comité d'action temporaire pour une coopérative épicerie à Earlton Appel aux membres du comité

Fonction principale: Déterminer la viabilité d'un modèle coopératif pour une nouvelle épicerie à Earlton.

Responsabilités: Les douze membres du comité d'action organiseront l'élaboration d'une étude de faisabilité et de marché pour une coopérative épicerie afin de déterminer son plan d'affaires et de déterminer les prochaines étapes.

Les membres bénévoles du comité d'action se rencontreront deux fois par mois pour un terme approximatif d'un an.

Puisque nous avons eu plusieurs personnes intéressées, nous vous demandons de soumettre une lettre de motivation et votre curriculum vitae par la poste ou par courriel avant le 7 août 2018.

Votre lettre de motivation doit expliquer votre intérêt à mener ce projet de coopérative. Veuillez parvenir vos documents à l'adresse suivante :

Conseil de la coopération de l'Ontario

Courriel : earlton@cco.coop
10, rue Elm, bureau 604
Sudbury, ON, P3C 1S8

Un processus de sélection sera mené par le Conseil de la coopération de l'Ontario afin d'assurer une sélection impartiale. Seulement les personnes sélectionnées seront invitées à une entrevue téléphonique.

Nous remercions toutes personnes qui font l'application aux postes et qui démontrent l'intérêt. À mesure que le projet avancera, il y aura d'autres occasions de participer en tant que bénévoles.

Pour plus d'informations, contacter nous par courriel à earlton@cco.coop ou par téléphone à 705-560-1121 bureau 102.



**Conseil de la coopération
de l'Ontario**